
 

 
 
 

 
HAT/360-……………/2023.    Előkészítésben közreműködött: 
       Petróczkiné Rajna Mónika közművelődési referens 
        

Előterjesztés 
a kiemelt sportegyesületek 2022. évi működésének beszámolóiról  

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Hatvan Város Önkormányzata 2022. évben hét együttműködési megállapodást kötött kiemelt 
sportegyesületekkel. A megállapodások értelmében az egyesületek vállalt kötelezettségeik 
teljesítéséről, különösen az éves munkaterv végrehajtásáról beszámolnak Hatvan Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének.  
A Futball Club Hatvan Egyesület (székhely: 3000 Hatvan, Népkert u. 2.), a Futball Club Hatvan 
Egyesület Kézilabda Szakosztálya (székhely: 3000 Hatvan, Népkert u. 2.) , a Lokomotív Sport 
Egyesület (székhely: 3000 Hatvan, Boldogi út MÁV Sporttelep), a Hatvani Góliát Diáksport 
Egyesület (székhely: 3000 Hatvan, Szabadság út 13.), a Triton Triatlon Club Hatvan Sportegyesület 
(székhely: 3000 Hatvan, Dolgozók útja 13.), a Triton Triatlon Club Hatvan Sportegyesület 
Kosárlabda Szakosztálya (székhely: 3000 Hatvan, Dolgozók útja 13.)  és a Hatvani Úszó, Vízilabda 
és Szabadidő Klub Sportegyesület (székhely: 3000 Hatvan, Hajós Alfréd utca 10. 2/8.) 
kötelezettségüknek eleget téve benyújtották a 2022. évi írásos beszámolóikat, melyek az 
előterjesztés mellékletét képezik. 
 
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az előterjesztést megtárgyalni és az alábbi határozati 
javaslatokat elfogadni szíveskedjen. 
 
1. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Futball Club Hatvan Egyesület 
(székhely: 3000 Hatvan, Népkert u. 2.) 2022. évi működéséről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
2. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Futball Club Hatvan Egyesület 
Kézilabda Szakosztálya (székhely: 3000 Hatvan, Népkert u. 2.) 2022. évi működéséről szóló 
beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
3. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Lokomotív Sport Egyesület 
(székhely: 3000 Hatvan, Boldogi út MÁV Sporttelep) 2022. évi működéséről szóló beszámolóját.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
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4. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Hatvani Góliát Diáksport 
Egyesület (székhely: 3000 Hatvan, Szabadság út 13.) 2022. évi működéséről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
 
5. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Triton Triatlon Club Hatvan 
Sportegyesület (székhely: 3000 Hatvan, Dolgozók útja 13.) 2022. évi működéséről szóló 
beszámolóját.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
6. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Triton Triatlon Club Hatvan 
Sportegyesület Kosárlabda Szakosztálya (székhely: 3000 Hatvan, Dolgozók útja 13.) 2022. évi 
működéséről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
7. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Hatvani Úszó, Vízilabda és 
Szabadidő Klub Sportegyesület (székhely: 3000 Hatvan, Hajós Alfréd utca 10. 2/8.) 2022. évi 
működéséről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 

Hatvan, 2023. február 15. 

 

 

                        Horváth Richárd  
                                                                         polgármester 
Látta:  
  dr. Kovács Éva 

                jegyző 
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Tisztelt Képviselő Testület! 

 

A Futball Club Hatvan Egyesület elnöksége nevében Hatvan Város Önkormányzatával kötött 

együttműködési megállapodásban foglalt kötelezettségünknek eleget téve az elmúlt időszakról az 

alábbi beszámolót terjesztjük a testület elé. 

A beszámoló pontjai: 

 1. Előszó 

 2. Szakmai beszámoló 

 3. Létesítményüzemeltetés 

 4. Pénzügyi tájékoztató 

 5. Mellékletek 

 

1. Előszó - labdarúgás 

 

A 2022-es szakmai programunk célkitűzéseit továbbra is a 2011-ben az elnökség által elfogadott 

stratégiai program alapján jelöltük ki. Az új szakosztályok megjelenése– jégkorong és kézilabda – 

alapjaiban véve a szakmai programot némileg módosította Az erre az esztendőre kitűzött célokat az 

egyesület közgyűlése elfogadta. Továbbra is nagy hangsúlyt fektettünk az infrastrukturális 

fejlesztésekre, de a kiemelt szakmai programjaink, a női szakosztály fejlesztése – labdarúgás, 

jégkorong - is előtérbe került.  

A Magyar Labdarúgó Szövetség által jóváhagyott sportfejlesztési programjaink közül a 2016/2017-es, 

2017/2018-as, 2018/19-es, 2019/20-as projekteket lezártuk 2021/2022 meghosszabbításra került, a 

2022/23-es működési projekt elindult. A lelátó 4. ütemére beadott pályázatunk még nem került 

elbírálásra. A támogatási keretösszegek szinte 100%-osan feltöltésre kerültek. A belső parkoló II. 

ütemének munkálatait lezártuk. A licenc előírásoknak megfelelően a Fű 2 pálya környezetét 

továbbfejlesztettük a bajnoki- és kupamérkőzések rendezése érdekében. 

Az esztendő első felének kihívása továbbra is a COVID-19 vírus okozta pandémiás helyzettel való 

együttélés volt, de a második félév már a normalizálódás jegyében zajlott. Szigorú óvintézkedéseket 

megtartva szerveztük és rendeztük hagyományos programjainkat. Bajnoki mérkőzések, Bozsik tornák, 

tehetségkutató versenyek, és a 7. alkalommal megrendezett Bosch Nyári Labdarúgó Tábort. A 

felkészülési és verseny programok rendben lezajlottak. 

 

Egyesületünk továbbra is törekedett szervezeti egységeink minőségi fejlesztésére. Az óvodai 

programjaink fejlődése töretlen, 7 hatvani óvoda mellett 12 vidéki óvoda kapcsolódik 

szervezetünkhöz. A Bozsik Intézményi Program keretén belül mintegy 600 regisztrált óvodást 
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tartottunk nyilván, a tavaszi-őszi programok zökkenőmentesen lezajlottak. A női szakág utánpótlás 

fejlesztése továbbra is egyesületünk kiemelt projektje. Játékosaink versenyeztetését az MLSZ elit majd 

kiemelt bajnokságában (U19, U17, U15) biztosítottuk, továbbá folytattuk NB II-es női szereplésünket. 

Felnőtt férfi csapatunk versenyeztetése ebben az esztendőben is kiemelt hangsúlyt kapott. A kiváló 

teljesítmény feljutást eredményezett. Az NB III-as tagság megtartása a cél, ennek eléréséhez jó úton 

járunk. Utánpótlás csapataink az MLSZ által kiírt regionális bajnokságokban szerepelnek. A 11 évnél 

fiatalabb korosztályok a Bozsik programban és egyéb tornákon, rendezvényeken vesznek részt.  

Jégkorong- és kézilabda szakosztályunk részletes beszámolóját alább tárgyaljuk. 

 

2. Szakmai Beszámoló 

A tagság létszáma az alábbiak szerint alakult: 

 

2022. január 1. 

a. Taglétszám: 20 fő 

b. Pártolói taglétszám: 320 fő 

c. Sportoló létszám: 399 fő 

 

2022. december 31. 

d. Taglétszám: 20 fő 

e. Pártolói taglétszám: 488 fő 

f. Sportoló létszám: 428 fő 

 

Egyesületünk éves rendes közgyűlését 2022. május 30-án tartottuk. Elnökségi üléseinket az 

ülésrendnek megfelelően, illetve az aktuális feladatok elvégzésének ütemezése szerint tartottuk. 

 

Az egyesület minden olyan működési feltételnek eleget tett, amit az MLSZ, az MKSZ licenc és az 

MJSZ szabályzatai szerint előírt, és biztosítani kellett a versenyeztetéshez.  

(Az FC Hatvan jelenlegi tisztségviselői az 1.sz. mellékletben megtekinthetők) 
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Labdarúgás 

Az FC Hatvan felnőtt férfi csapata a 2021/2022-es bajnoki évet az Heves megyei első osztályban 

játszotta. A 16 csapatos bajnokságban toronymagasan az 1. helyen zártunk, amely értelmében ún. 

osztályozós pozícióba kerültünk és egy másik megyei bajnokkal kellett volna játszanunk egy oda-

visszavágós párharcot az NB III-ba kerülésért. Azért csak volna, mert Fortuna kegyes volt hozzánk 

és játék nélkül sikerült a magasabb osztályba való kvalifikáció. A jelenleg futó, 2022/23-as 

szezonban az NB III. Keleti csoportjának 20 csapatos mezőnyének 13. helyén tanyázunk, mely az 

előzetesen kitűzött célnak, a biztos bennmaradásnak megfelel. 

 

A férfi utánpótlás csapatok a kötelezően előírt bajnokságokban versenyeznek az új besorolás 

szerint, Egyesületünk Körzetközpont minősítést kapott, melynek megfelelően szerveződnek a 

különböző versenysorozatok. Az ifjúságiak az MLSZ - U19, U16, U15, U14, U13, és U12-es 

regionális bajnokságaiban, az U7, U9, U11-es gyermekek pedig a Bozsik Program kereti közt 

pallérozódnak. Jelenlegi U16-os csapatunk jó eséllyel pályázik magasabb osztályba kerülni, 

mellyel mind szakmailag, mind financiálisan jobb kondíciókkal bírnánk a következő évek 

tekintetében. Fontos továbbá megemlíteni, hogy mindegyik versenyző korosztályunk stabil 

létszámokkal várja a megmérettetéseket, mely jó bázis ahhoz, hogy a szakmai munka is elérhesse 

célját. Igyekszünk a környék legjobbjainak vélt játékosait körünkbe toborozni, akár iskolaváltásban 

is segítjük őket, nem csak sportvonatkozásban. 

 

Női labdarúgás területén egyesületünk státusza megváltozott, a számára korábban megítélt Elit 

Képzési Központ divízió kikerült az MLSZ rendszeréből és immáron Kiemelt Képzési 

Központként szerepelünk a nyilvántartásban. Sajnos ez visszalépésnek tekinthető minden 

értelemben, hiszen így országos bajnokságok és támogatottság helyett a regionális 

szerepvállalásban kell megállnunk a helyünket. Tovább nehezíti a helyzetünket, hogy kiváló leány 

labdarúgóink a karrier reményében Akadémiai szintre távoznak, minőségi pótlásuk szinte 

lehetetlen küldetés, ám ezzel együtt jól mutatja, mennyire eredményesen dolgoznak az edzők és 

stábtagok ezen a területen.  

A 2021/2022-es bajnoki évadban leány U19-es, U17-es és U15-ös csapatunk még nagypályás 

MLSZ Országos bajnokságban pallérozódtak, U14-es leányaink ¾ pályán futballoztak, szintén az 

MLSZ által kiírt bajnokságban. Jelenleg U19-es, U16-os és U14-es korosztályos gárdákat 

versenyeztetünk az MLSZ égisze alatt, a korábbiakban megjelölt regionális színtéren. 

Felnőtt női csapatunk a tavalyi évhez hasonlóan az NB II. Keleti csoportjának tagja és a dobogóért 

állandó harcban áll, szükség esetén nagyban számíthatnak az U19-es csapatra, mely jól mutatja a 

felfelé áramoltatás lehetőségét. 



5 

 

Futsal bajnokságban/tornasorozatban szintén érdekeltek vagyunk a COVID járvány elmúltával, a 

fiú szakág 4 (négy) korcsoportban versenyezett Heves megyei szervezéssel, a leányok U17-ben 

Pest megyében participáltak. 

 

A 2021/2022-es bajnokságban csapataink az alábbi helyezéseket érték el: 

 Felnőtt férfi csapat (Heves megyei I. osztály): 1. hely  

 U19-es csapat - MLSZ Regionális U19 Észak (Heves): 13. hely 

 U17-es csapat - MLSZ Regionális U17 Észak (Heves): 9. hely 

 U15-ös csapat - MLSZ Regionális U15 Közép-Kelet (Nógrád): 3. hely 

 U14-es csapat - MLSZ Regionális U14 Észak (BAZ): 7. hely 

 U13-as csapat - MLSZ Regionális U13 Észak – nincs eredményszámítás, de 1. hely 

 U12-es csapat - Heves megyei U13 – nincs eredményszámítás 

 További két csapattal indultunk ebben a sorozatban (egyik leány) 

 Női NB II. női csapat – 5. hely 

 Leány U19-es csapat – Leány Országos U19 – alsó házi 4. hely 

 Leány U17-es csapat - Leány Országos U17 – alsó házi 3. hely 

 Leány U15-ös csapat - Leány Országos U15 – alsó házi 4. hely 

 Leány U14-es csapat - Leány Regionális U-14 HNP Dél-keleti csoport 6. hely 

 

Futsal szakágban indított csapataink: 

(Majd valamennyi csapatunk az MLSZ - Heves megyei Igazgatósága által szervezett 

versenyrendszerben játszott.) 

Fiú: 

 U13 - 4. hely 

 U15 - 1. hely 

 U17 - 4. hely 

 U20 - 4. hely 

 

Lány: 

 U17 – 2. hely 
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Jelenleg (2022/2023.) az alábbi helyeken indultunk (2. melléklet): 

 Felnőtt férfi csapat (NB III., Keleti csoport): 13. hely 

 A Magyar Kupában a főtáblán - legjobb 64 csapat között - mérkőztünk a Nagykanizsa 

NB III-as csapatával, akikkel szemben alulmaradtunk. 

 U19-es csapat - MLSZ Regionális U19, Északkelet, B-csoport (Nógrád): alapszakasz 

6. hely 

 U17-es csapat - MLSZ Regionális U-16 Keleti-csoport (Hajdú-Bihar): 1. hely 

 U15-ös csapat - MLSZ Regionális U-15 Közép "B" Csoport (Budapest): alapszakasz 4. 

hely 

 U14-es csapat - MLSZ Regionális U14 Észak A-csoport (JNSZ): alapszakasz 6. hely 

 U13-as csapat - MLSZ Regionális U13 Észak - 7. hely 

 U12-es csapat - MLSZ Regionális U12 Észak - 4. hely 

 NB II. női felnőtt – 4. hely 

 Leány U19-es csapat – Leány Regionális U-19 Észak-keleti csoport 

 Leány U17-es csapat - Leány Regionális U-16 NP Keleti csoport 

 Leány U15-ös csapat - Leány Regionális U-14 HNP Észak-keleti csoport 

 Heves megyei U13-as csapatok – nincs eredményszámítás 

o 1 iskolai (Hatvani Szent István Sportiskolai Általános Iskola) 

o 1 leány csapat 

Futsal szakágban indított csapataink: 

Fiú (Heves megye): 

 U11 

o I. és II. 

 U13 

 U15 

 U17 

 U20 

 

Leány (Pest megye): 

 U15 

 U19 
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A Bozsik Program egyesületi életünk alapja. Az elmúlt esztendőkhöz hasonlóan itt mozgósítunk 

szinte mindenkit. Szakemberek, a felnőtt és idősebb utánpótlás játékosok és az önkéntesek 

segítenek a szervezésben.   

A tavalyi, körzetközponti státuszban folyik a munka, ahol is 10 Grassroots egyesület tartozik alánk 

a felépítmény szerint. Célunk továbbra is az, hogy a Körzetközponthoz tartozó területen működjön 

és fejlődjön a labdarúgás, ezért minden területen támogatjuk a hozzánk tartozó csapatokat. 

Feladatunk a Bozsik Egyesületi Program koordinálása és lebonyolítása, így klubunk szervezi a 

fesztiválokat és tornákat, félévente 6 - ebből 1 regionális - tornát és 4 körzetközponti fesztivált. 

Az U9-es és U11-es ifjak a téli időszakban teremtornán vesznek részt, melyet szintén az FC Hatvan 

bonyolít le havi rendszerességgel. 

Ki kell emelnünk a „C” típusú Bozsik Tornákat, melyen a 10 és 11 éves korosztály mérheti össze 

tudását a Regionális Utánpótlás Központba tartozó csapatokkal. Ezek a tornák minőségi változást 

jelentenek korosztályos csapataink számára. Az úgynevezett „Régiós C” típusú rendezvény 

magasabb színvonalú versenyeztetést jelent. Félévente 7 db ilyen tornán veszünk részt. 

A 2021/22-es idényben elindult az U11-es labdarúgók kiemelt tehetséggondozása, mely abban 

nyilvánult meg első körben, hogy a Bozsik rendezvényeink által és a felkészítő edzők javaslatait 

figyelembe véve nagyjából két heti rendszerességgel kiválasztó edzéseket tartottunk meg, 

jellemzően 16-18 fős részvétellel a saját, illetve Grassroots klubjaink gyermekeinek. Tarkította a 

programot őszi és tavaszi tábor, melyet az iskolai szünetekben tartottunk meg intenzívebb 

munkával és ezzel együtt csapatösszetartó jelleggel. Ezen programok legfőbb célja a 

korosztálycsoport megerősítése az MLSZ direktívája értelmében és az, hogy ezek a résztvevők 

eljuthassanak az eggyel magasabb divízióba, méghozzá az ún. Tehetségközpontokba, mely 

esetünkben az Eger SE. A velük való kapcsolattartás az első évben nem nevezhető jelentősnek, 

azonban a most futó szezonban közvetlen „felettesünk” egyre szorosabbra fűzte a velünk való 

viszonyát, folyamatos értekezletek, közös edzések és tornákkal érződik, hogy figyelmük kiterjed 

arra, hogy az alattuk lévő szinteken is rendben történjen a munka, hiszen az MLSZ a 

Tehetségközpontokat még inkább ellenőrzése alá vonja. 

 

A Bozsik Intézményi Programban legfőbb feladatunk az óvodás program szervezése. Négy 

kötelezően előírt fesztivált kell megszerveznünk és lebonyolítanunk egy évadon belül. A program 

zökkenőmentes szervezésében szakembereink, óvónők, felnőtt labdarúgók segítenek. Igyekszünk 

minden sportcsoportvezetőt a minimális végzettség elérésében segíteni, ez az ún. Grassroots 

Szervezői tanfolyam. Természetesen az MLSZ kínálta edző – és felnőtt képző tanfolyamok 

jelentenék az igazi kötödés kialakítását, azonban elmondható összességében, hogy olyan garnitúra 

áll a háttérben, mely kellőképpen kielégítő munkát végez ezen korcsoport számára. 
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A „sportosztály” 3. évfolyamának beindításával folytattuk a Szent István Sportiskolai Általános 

Iskolával indított programunkat. A tanulók toborzása elsősorban a foci-ovi keretein belül zajló 

sportoló programokra épült, és így már 56 gyermek választotta ezt az oktatási formát. A felmenő 

rendszerben zajló képzés minden várakozást felülmúlt, rendkívül pozitívak a szülők, 

szakemberek, gyermekek részéről a visszajelzések. A sokoldalú testi képzés mellett kiváló 

pedagógusok oktatják a gyerekeket, akik mind mozgáskultúra és a tanulási készségek 

elsajátításában kiváló eredményeket produkálnak. Az új 1. osztály félévi értékelése is ezt 

bizonyítja. A harmadik évfolyam számára a külsős edzéslehetőséget is megteremtettük heti két 

alkalommal, így megfelelő terület áll a képzés rendelkezésére, valamint a három osztálynak 

folyamatos az úszás oktatása, melyben aktív segítséget vállalunk a logisztika területén. 

A Március 15. Iskolában is beindítottunk egy új képzési formát, sportágazati képzésben 

labdarúgó edzőket képezünk közösen immár második éve. A két évfolyamban összesen 15 

tanulóval tartjuk az érettségire épülő technikusi képzést. Jövőbeni munkánknak ez is egy fontos 

eleme lesz. 

 

Jégkorong szakosztály (5. melléklet) 

Hetedik évét zárja jégkorong szakosztályunk működése, s itt is dinamikus fejlődés tapasztalható. 

Folyamatosan növekszik a gyermek létszámunk. A jégkorong szövetségnek beadott 

sportfejlesztési programjaink adják alapját a finanszírozási háttérnek.  

A 2021/2022-es sportfejlesztési programunkat jóváhagyták. A vállalt létszámot minden 

korosztályban el tudtuk indítani. 

A beadott sportfejlesztési programjaink: 

  - KE07815/2016/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 1.272.347.484 Ft , melyből a tervezett 

jégcsarnok beruházás I. üteme fog megvalósulni. A még feltöltendő összeg 853 millió Ft. 

 

 - KE10408/2018/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 314.652.574 Ft, ebből 236.848.690 Ft a 

jégcsarnok beruházás II. üteme. 

 

 - KE12173/2019/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 56.811.675 Ft, ebből  

    2.911.675 Ft-ot személyi jellegű kiadásokra, 

  53.900.000 Ft-ot utánpótlásra tudunk fordítani. 

 

 - KE13889/2020/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 58.202.035 Ft, ebből 

    1.059.898 Ft-ot személyi jellegű kiadásokra, 

  58.202.035 Ft-ot utánpótlásra tudunk fordítani. 
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 - KE15971/2021/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 57.313.000 Ft, ebből 

    4.158.000 Ft-ot személyi jellegű kiadásokra, 

         860.000 Ft-ot tárgyi eszköz beruházásra, 

  52.295.000 Ft-ot utánpótlásra tudunk fordítani. 

 

  Szakosztályunk az alábbi korosztályokban nevezett az országos bajnoki rendszerbe: 

-U8 kezdet: 10 fő jelenleg 29 fő igazolt játékos, C és B csoportban játszunk. 

edzés óraszám: heti 3X1 óra =  144 óra- 70 óra jégedzés- 4 hazai rendezésű torna +16 tornán veszünk 

részt idegenben.  

-U10 kezdet: 10fő jelenleg 25 fő ( B csoport ) 

edzés óraszám:heti 3X1 óra= 144 óra -70 óra jégedzés-4 hazai torna + 23 torna idegenben és az U12-

be feljátszóknak ( 9 fő) +7 mérkőzés. 

-U12 kezdet 16 fő jelenleg 21 fő: heti 4X90 perc = 288 óra -144 óra jégen. 8 felkészülési és 18 bajnoki 

mérkőzést játszunk, ebből a 9 hazait Jászberényben. 

-U14 FC Hatvan fiúk, a tavalyi szezonhoz képest a B csoport 10. helyén végzett. Ez volt a harmadik 

szezonunk, a gyerekek nagyon élvezik az igazi jégkorong ízét, hiszen itt már a felnőttel megegyező 

szabályrendszerben játszanak. A csapat még két szezont fog így együtt játszani, várhatóan sikeresen. 

-U16 Nagypályás bajnokságba neveztünk. Nagyon fontos, hogy a kiöregedő játékosainkat meg tudjuk 

tartani. 

-NŐI U25 FC Hatvan Girls 15 fő: a lányok az országos női bajnokságban is szerepelnek, még fiatalok, 

de Ónody Csenge 14 éves kora ellenére az U18-as 35 fős válogatott keret tagja. Jónás Titanilla játszott 

az U14-es válogatottban. Meghívót kaptak még az U16-os válogatott keretbe Kolozsvári Angelika, 

Kovács Mercédesz, Jónás Leila, Rozsnaky Lara és Füzér Zselyke. 

 A csapat második szezonját kezdte a felnőtt női bajnokságban, eddig eredményesen. Legyőztük az 

Ocskay Akadémiát és döntetlent játszottunk az FTC csapatával. 

Kolozsvári Angelika és Kovács Mercédesz a Budapesti Jégkorong Akadémiában folytatja 

pályafutását, ami nagy előrelépés, mivel 20 lány kapott meghívást az egész országból! 

Szintén kimagasló eredmény, hogy az U25 B bajnokságban szereplő női csapatunk Magyar Bajnok 

lett komoly ellenfeleket megelőzve, a nálunk sokkal jobb feltételekkel dolgozó Dunaújváros, 

Debrecen, Miskolc előtt. 

Ebben az évben a bravúrt megismételtük, mivel megvédtük U25-ös bajnoki címünket. 

Egész éves programunk egyik legfontosabb része az augusztusi edzőtáborok megszervezése, abban az 

időszakban, amikor városunkban nem tudunk jégfelületet biztosítani, azonban a bajnokságok már 
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szeptember közepén kezdődnek. Tavaly is 2 alkalommal sikerült edzőtábort szervezni szakosztályunk 

számára.  

Jeges edzőtáborok:  

- 2022. augusztus 3-10.-ig Sátoraljaújhelyen, 

- szeptember-októberben minden hétfőn, kedden és vasárnap 1,30 óra jeges edzés Jászberényben, 

- szombatonként 2 óra jégedzés szintén Jászberényben. 

További elképzelések: 

A hatvani jégpálya megnyitása után heti hét napot edzünk a téli szünetben napi két edzéssel készülünk 

a bajnokságra. 

Korosztályos csapataink nagyon sokat fejlődtek a 2016/17-es szezon óta. Minden korcsoportunk B-s 

divízióban versenyzik. 

Igazolt versenyzőink száma: Gigászok 102 fő, Szent István 98 fő 

A jégpálya megnövelésével további fejlődést várunk a csapatoktól. 

Intézményi és szakmai kapcsolatok: 

A Szent István Általános Iskolában jelenleg 98 fő igazolt gyerek jégkorongozik, szakosztályunk 

szakmai irányításával. 

A 2021-es év mindenképpen sikeresnek minősíthető, hiszen a gyerek létszám folyamatosan emelkedik. 

Edzés körülményeinkhez képest a gyermekek fejlődése magasan túlszárnyalja a várakozásokat. A 

csapatot körülvevő szülők összefogása és versenyzőink támogatása példaértékű. Jelenleg két 108 m2–

es teremben tudunk készülni, ami szintén szülői segítséggel készült. 

A pozitív közösségi szellemiséget jellemzi, hogy az edzéseken kívül kulturális, jótékonysági és 

sportrendezvényeken veszünk részt a szülőkkel együtt. 

 

2017-es évben elindultak a munkálatok a jégcsarnok megépítésével kapcsolatban. Túl vagyunk a 

tervezési fázison, az engedélyes és kiviteli tervek elkészültek, és kifizetésre kerültek. A beruházás 

elindításához a jogszabályokban előírt feladatokat teljesítettük. Az építési területen a munkálatok 

beindításához szükséges elektromos hálózatot kiépítettük, a csapadékvíz elvezetés hálózat 

kivitelezésre került, és a III-as ütemhez kapcsolódó úthálózat is elkészült. 

A Szent István Sportiskolai Általános Iskola udvarán tovább működtettük a szabvány méretű 

jégpályánkat.  
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Kézilabda szakosztály 

Az FC Hatvan kézilabda szakosztálya 2020 decemberében alakult, azzal az ambiciózus céllal, hogy a 

városban és annak vonzáskörzetében működő iskolák bevonásával, összefogja a kisiskolás fiú 

kézilabda utánpótlást és elismert, eredményes szakosztállyá fejlessze. Lehetővé kívánjuk tenni, hogy 

minél több gyermek bevonásával, tehetségek felkutatásával kiszélesítsük, megszilárdítsuk a 

szakosztály alapjait, így az ebben szereplő gyermekek (ha nem is játékosként) később felnőttként 

kötődjenek a sportághoz, akár mint szurkoló, pártoló tag vagy szponzor és így segítsék a kézilabda 

sportág népszerűsítését. 

 

Az elmúlt két év kiemelkedő szakmai munkájának eredményeként az FC Hatvan Kézilabda 

Szakosztálya mára felkerült a hazai kézilabdázás térképére. Utánpótlás csapataink az elmúlt két évben 

a Gyermekbajnokságban, a Kisiskolás bajnokságban és a Diákolimpia versenyeiben vettek részt. A 

fejlődést jól jelzi, hogy immár FU18 csapatunk a Nemzeti Kézilabda Bajnokság III. osztályában, férfi 

felnőtt együttesünk a B.A.Z – Heves Megyei bajnokságban szerepel. Az FC Hatvan Kézilabda 

Szakosztályának további célja, hogy az egyesület tagjainak, a nálunk sportolni vágyó fiataloknak a 

lehető legjobb feltételeket biztosítsa a rendszeres edzési és versenyzési tevékenységhez. (Az 

elkövetkező évek kiemelt feladata a sportági tevékenység területi kiszélesítése, az egyes korosztályok 

létszámának bővítése.) 

Szakosztályunk taglétszáma 133 fő, igazolt sportoló, mely a 2023 januárjában kb. 40-45 fővel fog 

növekedni a szivacskézilabda bajnokságok elindulása után a különböző korosztályokban. 

Edzői stábunk jelenleg 7 fő, operatív stábunk 3 fő. 

A szakosztályunk minden olyan működési feltételnek eleget tett, amit az MKSZ licenc és a 

szabályzatai szerint előírt, és biztosítani kellett a versenyeztetéshez. 

A 2022/23 bajnoki szezonra az alábbi korosztályos csapatok kerültek nevezésre: 

LU 8-9-10 szivacskézilabda 

FU 8-9-10 szivacskézilabda (összesen kb. 45 gyerek versenyeztetése)  

FU11, LU12, FU12, LU13, FU13, FU14, FU18, felnőtt csapat 

A felnőtt csapat szerves része a szakosztálynak. A gyerekek számára kézzelfogható közelségbe kerül 

a felnőtt csapat, ami újabb inspirációt, motivációt ad a fejlődéshez, az elérhető célokhoz.  

A 2022-es év mindenképpen sikeresnek minősíthető, hiszen a gyerekek létszáma folyamatosan 

emelkedik és a foglalkozásokon, edzéseken részvevő gyermekek fejlődése magasan túlszárnyalja a 

várakozásokat. 
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A 2022-es évben elért eredményeink és programjaink:  

2022. január 14-én 1 napos csapatépítő síelést szerveztünk Eplénybe a gyerekeknek. 

2022. január 31.-én rövid, súlyos betegségben elhunyt Fülöp Andor testnevelő, kézilabda edző 

kollégánk, az Ő emlékére került megrendezésre az I. Fülöp Andor emléktorna 2022.02.11-én a Kodály 

Zoltán Általános Iskola sportcsarnokában. 

2022.02.17-én kezdődött a tavaszi szezon korosztályos csapataink számára. 

Minden hétvégére jutott forduló, amely május 25.-ig tartott. Minden korosztályos csapatunk, minden 

mérkőzésen ki tudott állni, mérkőzést nem kellett létszámhiány miatt lemondanunk. 

A tavaszi szezonban már a szivacskézilabda csapataink is pályára léptek ennek folytatásaként 

szerveztük meg az I. Szivacskézilabda Fesztivált, ahol a városi általános iskolák alsós tagozatos 

gyerekei mérkőztek meg egymással, szintén a Kodály sportcsarnokban. 

A MKSZ, Nemzeti Edzőképző Központ közös szervezésében edző továbbképzés helyszíne volt 

szakosztályunk, ahol korosztályos csapataink mutatták be az edzők szakmai gyakorlatait, mely után a 

megjelent szakemberek licencet kaptak a következő szezonra (25 fő volt jelen Üllőtől – Füzesabonyig). 

A 2022 tavaszi szezont eredményesen zártuk minden korosztályban és a férfi felnőtt csapatunk is III. 

helyen végzett a B.A.Z - Heves megyei bajnokságban. 

Júniusban zártuk a szezont, egy jó hangulatú évzárón. 

2022.07.15-től szakmai vezetőnk, Pápa János irányításával már a következő szezonra készültünk. 

2022.07.04 - 2022.07.29.-ig (4 hét) a városi strandfürdőn nyári napközis tábort szerveztünk 1 hetes 

turnusokban a sportolóink részére, amelyen a 4 hét alatt összesen 120 fő vett részt. 

2022.07.30 - 2022.08.04. sport és élménytáborban vettek részt a gyerekek Balatonszárszón (50 fő). 

2022. augusztusban minden csapatunk nevezése megtörtént az induló bajnokságokba, így semmi 

akadálya nem volt a sikeres bajnoki szezon kezdésnek. 

2022.08.08-án elkezdődött a felkészülés a 2022/2023-as bajnoki szezonra, napközis rendszerben. 

2022.09.09-én részt vettünk a Városi Sportcsarnok megnyitóján. 

2022.09.10-én családi napot tartottunk 150 fő részvételével. 

Az őszi fordulókban a szivacskéziseinken kívül minden csapatunk pályára lépett, itt kell megemlíteni 

a LU12 csapatot, akiket először neveztünk a bajnokságba. 

2022.12.18-án a bajnokság zárását követően részt vettünk a Ferenczy Kupán, ahol a PLER – Bp. FTC, 

ASI csapataival mérkőztek FU12 gyerekeink. 

2022.12.30. A 8. Bejgli Kupán vettünk részt Pásztón FU12 és FU14 korosztályos csapatainkkal. 

Ősszel 67 mérkőzésen léptek pályára csapataink, ez 106 játékost érintett. 

Felnőtt férfi csapatunk az I. helyen áll a BAZ - Heves Megyei bajnokságban. 
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Különös figyelmet érdemelnek a gyerekek szülei! Szerepük megkérdőjelezhetetlen és 

megkerülhetetlen. A szülőkkel a napi kapcsolatot a szakosztály vezetése tartja. A csapatot körül vevő 

szülők összefogása és versenyzőink támogatása példa értékű. A pozitív közösségi szellemiséget 

jellemzi, hogy az edzéseken kívül kulturális, és más sportrendezvényeken veszünk részt a szülőkkel 

együtt. 

Évente 4-5 szülői értekezletet tartunk. 

 

Intézményi kapcsolatok: 

Az elmúlt esztendőhöz hasonlóan idén is kiváló munkakapcsolatot ápoltunk az oktatási 

intézményekkel. Városunk általános iskoláiban jelen vagyunk, és mindhárom középiskolában tanul 

sportolónk (Bajza Gimnázium, ESZC Damjanich SZKI és Széchenyi SZKI.)  

Az intézményekkel való jó kapcsolatunk új perspektívákat nyithat kézilabda népszerűsítésében, a 

városi általános iskolákkal napi szintű a kapcsolattartás.  

Folyamatos az együttműködés az igazgatókkal, pedagógusokkal, és a testnevelő tanárokkal. Jó 

kapcsolataink egyik példaértékű kezdeményezése, közös rendezvényünk a már hagyományos „Őszi 

Kézilabda Kupa” a Kodály Zoltán Általános Iskolával, mely idén újra megrendezésre került. 

 

Média kapcsolatok:  

Heves Megyei Hírlappal, Hatvani Hírlappal rendszeres munkakapcsolatban vagyunk, így 

folyamatosan tájékoztatást adnak a szakosztályt érintő történésekről, eseményekről.  A FC Hatvan 

megújult honlapján is jelen vagyunk ettől az évtől. 

 

Sportfejlesztési program: 

A sportfejlesztési program alapja a TAO – Társasági Adó – kiaknázása. 2022–ben első alkalommal 

pályázhattunk, szerénytelenség nélkül mondhatjuk, hogy sikeres volt pályázatunk.  

A 2022/2023-as pályázatunk elsősorban a működési feltételek biztosítására helyezte a hangsúlyt, de 

pályázat tartalmazta a Kodály Zoltán Általános Iskola öltözőinek felújítására, szertár kialakítása 

irányuló projektet.  

Sajnos az MKSZ 05.25-én bezárta TAO felületet, de kollégáimnak köszönhetően az elnyert 

pályázatunk 15%-át így is fel tudtuk tölteni. December hónapban sikerült még 10%-ot feltöltenünk. 

 

Létesítmény: 

A Kodály Zoltán Általános Iskolában tervezett felújítási programot (30 millió Ft) 2023-ban szeretnénk 

megvalósítani. 
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2022 augusztustól új kolléga látja el a gondnoki feladatokat a Kodály Zoltán Általános Iskola 

sportcsarnokában. Ennek köszönhetően a sportburkolat, az öltözők takarítása, a hétköznapi edzések, 

hétvégi rendezvények alkalmával a gondnoki felügyelet megoldódott. 

Szeptembertől a Városi Sportcsarnokban is tartunk edzéseket, terveink között szerepel a tavaszi 

szezonban mérkőzéseket is rendezni. 

Támogatók: 

A működés szempontjából elengedhetetlen, hogy megfelelő számú, és erősségű szponzorok 

csatlakozzanak támogatóként a csapatunkhoz. A szponzorok számát minél szélesebb körűvé kell 

tennünk, így növelve az anyagi biztonságot, segítve a hosszú távú tervezés, tervezhetőség lehetőségét. 

 Hatvan Város Önkormányzata 

 Futball Club Hatvan 

 Centervill Kft. 

 Füzeséri Építő Zrt. 

 Hamza Pláza Kft. 

 Brill Nyílászáró Centrum 

 CsabaCast Kft. 

 Mikro Hungária Sport Kft. 

 Gál és Társa Kft. 

 Ger-Dor Gép Kft. 

Szakosztály menedzsment: 

 Havassy Kálmán Szakosztályvezető 

o Jakabovits Ágnes Marketing, TAO, Adminisztráció 

o Krizsán Attila Sportszervező, technikai vezető 

 

A szakmai stáb: 

Szakmai vezető: 

 Pápa János 

Edzők:   

 Szoboszlai Fruzsina 

 Bencs Mónika 

 Szederkényi Gergely Attila 

 Pintér Zoltán 

 Szarvas Ádám  

 Sándor Roland 

 



15 

 

Felkészültség:  

Az edzők magas szintű felkészültsége alapvető kérdés. Ennek érdekében a szakosztály elősegíti, 

támogatja a továbbképzéseken való részvételt (szakedzői képzés, licence-szerző továbbképzés) így is 

elősegítve, megteremtve a magas szintű munka lehetőségét.  

 

A szlovák Trebisov, (Tőketerebes) a horvát Velika Gorica, (RK Zagorica), a Kisvárda KK és a 

Telekom – Veszprém nemzetközi és magyar kézilabda klubokkal való kapcsolatfelvételt elindult, így 

szintén növelhető edzőink gyakorlati és elméleti tudása.  

Szakmai vezetőnk irányítja a férfi felnőtt csapatot, az utánpótlás edzőkkel közösen meghatározzák az 

utánpótlásképzés stratégiáját és annak irányát, valamint összehangolja az utánpótlásedzők munkáját. 

 

Szakosztályvezető koordinálja és felügyeli az UP edzők csoportjainak szakmai munkáját, közösen 

alakítja ki az edzések, edző kollégák szakmai munkájának beosztását, közösen tervez a vezető edzővel, 

tartja a kapcsolatot az oktatási intézményekkel, szponzorokkal, az MKSZ-szel és a Heves Megyei 

Kézilabda Szövetséggel. 

 

Egyéb, nem labdarúgó rendezvények: 

 Atlétika versenyek 

 Még nem indultak újra igazán a COVID-járvány óta. 

 

 Diákolimpia versenyek 

 Még nem indultak újra igazán a COVID-járvány óta. 

 

 Egyéb Grassroots rendezvények 

Fair Play Cup– A Magyar Labdarúgó Szövetség támogatásával zajlik ország szerte, Heves 

Megyében szervezője az MLSZ Heves Megyei Igazgatósága. Szintén évek óta a hatvani körzet 

mérkőzéseit az FC Hatvan Sporttelepén rendezik Pócs Áron irányításával. Ebben a versenyben 

is szerepelnek fiú és leány csapatok, melyeknek technikai hátterét szintén egyesületünk 

biztosítja. Dátum: 2022.11.04. 

 

MLSZ Grassroots Önkéntes Szervezői képzés – szintén a Heves Megyei Igazgatóság által szervezett 

képzés, melyre egy-két napon keresztül a klubhelyiségünket és pályáinkat biztosítottuk a 

résztvevőknek. Dátum: 2022.11.05. Egerben, 2022.11.12. Hatvanban. 
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Egyéb labdarúgó rendezvények 

 

 Heves Megyei Téli Műfüves Torna 

Szintén a Heves Megyei Igazgatóság szervezésében zajlott, melynek kertén belül a nagyméretű 

műfüves pályánkon 8 mérkőzést rendeztek. 

 Heves Megyei Amatőr Válogatott: 

Megtisztelő, hogy a helyi felnőtt labdarúgásunk „krémje” nálunk készülhetett több alkalommal is a 

válogatottak tornája előtt. Szívesen bocsátottunk rendelkezésükre műfüves pályánkat, hogy 

gyakorolhassanak a megmérettetésükre. Büszkeséggel töltötte el egyesületünket, hogy öt játékosunkat 

is behívták a válogatottba. 

 

 Az FC Hatvan által szervezett rendezvények (6. sz. melléklet) 

 FC Hatvan/Bosch Nyári Labdarúgó Tábor - 2022.07.04-07.29. (4 hét) 

Városi Kispályás Felnőtt és Öregfiúk Bajnokság 

 Ezen rendezvényt a Hatvani Szabadidősport Egyesület szervezte a 2022-es évben 

is, a Népkerti sporttelep kispályáin 

Karácsony Kupa: 

2022-ben, folytatólagos számozással útjára fog indulni a labda a 43. Karácsony Kupán, történelmében 

először a Hatvani Városi Sport és Rendezvénycsarnokban és először a főszervező, Sánta Gyula nélkül. 

Iránta érzett tiszteletünk jeléül a rendezvény felveszi Gyula bácsi nevét, így innentől végérvényesen 

elválaszthatatlanok lesznek. A rendezvény 38 csapattal, 3 kategóriában - női, öregfiúk, férfi - sikeres 

lezajlott 2022.12.27-30. közötti időszakban. 

 

Intézményi kapcsolatok: 

Az elmúlt esztendőkhöz hasonlóan idén is kiváló munkakapcsolatot ápoltunk az oktatási és 

egészségügyi intézményekkel. Városunk mindhárom középiskolája (Bajza Gimnázium, Damjanich - 

és Széchenyi SZKI.) partner a sport és a tanulmányi munka összehangolásában, segít a 

pályaválasztásban, és maximálisan segítőkész az edzések és a versenyprogramok sikeres 

lebonyolításában. A Lőrinci Március 15. Szakközépiskola és Szakiskola kezdeményezése sikeresnek 

bizonyult. 2018 őszétől sportosztály indításával immár sportszakember képzésre is van lehetőség 

melyet több FC Hatvanos játékos választott. A 2020/21-es tanévtől tovább erősödött ez a kapcsolat és 

több vidéki sportolónk választotta ezt az intézményt. Az intézménnyel való kapcsolatunk új 
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perspektívákat nyithat labdarúgó képzésünkben. A városi általános iskolákkal napi szintű a 

kapcsolattartás. Több intézményben besegítenek edző kollégáink a testnevelés órákon a 

testnevelőknek. (Kossuth, Szent István, ÚRKÁI). Folyamatos az együttműködés a pedagógusokkal és 

a testnevelő tanárokkal. Jó kapcsolataink egyik példaértékű kezdeményezése, közös rendezvényünk  a 

Szent István Általános Iskolával, a Szent István Kupa” – mely idén szintén elmaradt. Mint fentebb 

említettük, a Szent István Általános Iskola második sporttagozatos osztálya a 2020/21-es tanévben 

elindult. 

Partnerünk a Városi uszoda is, ahol kedvezményes szolgáltatásokat vehetünk igénybe.(felkészülések, 

Bosch tábor, stb.) 

A városi kórházzal szintén kiváló kapcsolatot ápolunk, a játékosok rehabilitációjában és 

rendezvényeink lebonyolításában egyaránt számíthattunk segítségükre. Külön ki kell emelnünk Dr. 

Tóth Róbert és Dr. Nyújtó Zsolt főorvos urakat, és Csente Péter fizikoterápiás szakembert.  

Szintén ide sorolhatjuk a Rendőrkapitánysággal és a Polgárőrséggel való kiváló kapcsolatunkat is, 

amelyek a mérkőzések biztosításában is közreműködnek ezt szurkolóink a Ferencváros elleni Magyar 

Kupa mérkőzésen tapasztalhatták.  

A Járási Hivatal és a Munkaügyi Központ pedig egész évben foglalkoztatásügyi szakmai és egyéb 

tanácsokkal van segítségünkre. 

Középiskolás korosztályokban egyre több a kollégiumi elhelyezést igénylő játékos, akik a labdarúgás 

miatt jelentkeznek a város középiskoláiba. 

 

Média kapcsolatok: 

Heves Megyei Hírlappal, Nemzeti Sporttal, Hatvani Hírlappal rendszeres munkakapcsolatban 

vagyunk, így folyamatosan tájékoztatnak az aktuális eseményekről. A Hatvan TV folyamatosan 

beszámol csapatunk eredményeiről, és rendszeresen készülnek a mérkőzésekről összefoglalók. A 

megújult honlapunkon folyamatos tájékoztatást biztosítunk szurkolóink részére. Az FC Hatvan 

Facebook és Instagram oldalán szurkolóinkat a napi eseményekről értesítjük. Egyértelmű előrelépés 

érzékelhető ezen a területen. (7.sz. melléklet) 

  

 

 Sportfejlesztési program 

 Labdarúgó szakosztály: 

A sportfejlesztési program alapja a TAO – Társasági Adó – kiaknázása. Eddig szerénytelenség nélkül 

mondhatjuk, hogy sikeresek voltak a pályázataink és a tervezett fejlesztések üteme is rendben haladt. 

A működési költségek területén pályázataink az elmúlt évekhez hasonlóan Heves megye legsikeresebb 

egyesületei közé tartozik.  
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 A 2018/19-es pályázatunkban szerepel a lelátó, ennek III. ütemét befejeztük, a belső parkoló II. üteme 

és a csapadékvíz-elvezetési projekttel egyetemben. A 2019/2020-as, a 2020/2021-es és a 2021/2022-

es pályázatunk elsősorban a működési feltételek biztosítására helyezi a hangsúlyt. 

 

Az alábbi projektelemeket 2022-ben teljesítettük:  

- Lelátó II.-III.. üteme elkészült 

 

 

Köszönjük az Önkormányzat és a támogatóink segítségét. 

 

 

3. Létesítményüzemeltetés: 

2011 szeptemberétől működtetjük a Népkert Sporttelepet. Ebben az esztendőben is,az Önkormányzati 

támogatás több mint 70%-át fordítjuk a létesítmény fenntartási költségeire ami várhatóan több lesz az 

új évben. A kalkuláció a rezsi költségeken felül a kiszolgáló személyzet bérköltségeit is tartalmazza. 

Az objektum kihasználtsága az elmúlt évhez hasonlóan, folyamatosan növekszik. Szeptembertől újabb 

korosztályos csapatok programjainak elindulásával, és a fentebb említett versenyek megrendezésével 

hétfőtől vasárnapig minden nap telített a sporttelep programja.  Az energia válság egyesületünket sem 

kímélte. Az őszi áremelkedések nem várt nehézségek élé állították a klubot, megtettük a takarékosságra 

irányuló intézkedéseket. 

Úgy, ahogy az eddigi években több sportág talál otthonra, a labdarúgás-a legnépesebb táborral - az 

atlétika,az íjászat de jelen vannak a nyári felkészülés kezdeti szakaszában a kézilabdások és a 

küzdősportok képviselői is. Szabadidő sportolóink reggel 7-től 21 óráig látogathatják ingyenesen a 

létesítményt a hét minden napján. Jelentős létszámban használják a salakos futópályát. Továbbra is 

biztosítjuk a helyet a Damjanich és a Grassalkovich Középiskolák és a Kossuth L. és ÚRKÁI Ált. 

Iskola számára, a testnevelés órák lebonyolításához. A városi és körzeti Diákolimpiai versenyek 

lebonyolításához is mi biztosítjuk a helyet. Bérleti díjat a műfüves pályák bérléséért fizetnek a 

különböző csoportok, ezek jelenleg bevételeink elenyésző hányadát teszik ki. A fent nevezett 

egyesületek és intézmények, szabadidő sportolók ingyenesen használják a létesítményt. 

 

 

4. Pénzügyi tájékoztató 
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Pénzügyi tájékoztatónk tartalmazza az Önkormányzat költségvetésében jóváhagyott támogatási 

összeget, és a sportfejlesztési programhoz kapcsolódó infrastrukturális beruházásnál az Önkormányzat 

által vállalt önrész keretből felhasznált összeget.  

 

Önkormányzattól kapott működési támogatások összesen: 

Megnevezés Összeg 

Működésre kapott támogatás (labdarúgás és 

jégkorong) 

55.000.000 Ft 

Működésre kapott támogatás (kézilabda) 16.500.000 Ft 

 

Gazdálkodásunkat továbbra is a pénzügyi fegyelem és a racionális gazdálkodás jellemzi. 

 

 

Hatvan, 2023.01.12. 

 

 

 

Jóváhagyta: FC Hatvan Egyesület          

  Elnöksége nevében:        Ofella Zoltán   

           elnök 

  

 

 

 

 

 

 

  

  



20 

 

 

1.sz. melléklet 

 

FC Hatvan Egyesület tisztségviselői 

 

 Elnökség: 

 Ofella Zoltán 

 Ádám Zoltán 

 Nagy Zsolt 

 Boronkay László 

 Szőke Attila 

 

 Felügyelő bizottság: 

 Nádas Sándor - elnök 

 Pacsold Attila 

 Sánta Gyula – tiszteletbeli tagság 

 

 Fegyelmi Bizottság: 

 Úti Csaba - elnök 

 Marján János 

 Juhász János 

 

 Szakosztályvezetők: 

 labdarúgás: Ádám Zoltán 

 jégkorong: Szőke Attila 

 kézilabda: Havassy Kálmán 

 tollaslabda: Juhász János 
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2. sz. melléklet 
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3.sz. melléklet
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4. sz. melléklet 

 

5.sz. melléklet 
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6. sz. melléklet 
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7. sz. melléklet 

 













A Hatvani Góliát D.S.E.  2022 – es évi szakmai 

beszámolója, az Egyesületben szereplő gyerekek 

sporttevékenységéről 

 

Betöltötte e a Hatvani Góliát D.S.E.hivatását, teljesítette e a 

megalakulásakor kitűzött célokat, hogy Hatvan és körzete 

általános iskolásainak, versenyeket rendezzen összel, télen 

teremben, tavasszal, vegyen részt a korosztályos versenyeken, 

adjon a helyi városi korosztályos csapatokba gyerekeket. Nos 

az elmúlt 20 évben nem szégyenkezünk, sőt…! 

Az idei versenyévben ismét nagy gyerek tömeget mozgattunk  

meg, és alapfeladatunknak megfelelően a helyi, városi  

sportklub különböző – F. C. Hatvan –korosztályos csapataiba  

küldtük a gyerekeket! 

Minderre legjobb példa a megyei bajnok felnőtt csapat 

keretében lévő játékosok névsora: Ács Ádám/Ötös Iskola, 

H.Góliát, Fc. Hatvan serdülő, Sándor Károly Akadémia MTK, 

Videoton, - közben próbajáték: Volwerhampton 

Wanderers/angol/ Dynamo Dresden,/Bundesliga/ Uj Patrik 

/Ötös Iskola,Agárdi Sándor K. Akadémia, jelenleg: sajnos a sok 

sérülés miatt abbahagyta a sokra hivatott játékot. Sárközi 

János,/Ötös Iskola,  Góliát,Sándor Károly Akadémia, 

Veszprém,majd F.C. Hatvan,Lőrinci,/majd allaergiás betegség 

miatt abbahagyta reményteljes pályafutását…!/ PL.:megyei 



bajnok 100 m-en,országos  fedett pályás távolugró ezüst, 

diákolimpiai országos 4.helyezett 100 m.-en a Népstadionban, 

Sándor K. Akadémia,/  

Szabó Roland: Ötös iskola,Góliát DSE,FTC, Szent István 

Közgazdasági Szakközépisk B.P.F.C. Hatvan, jelenleg az 

F.C.Hatvan csapatkapitánya, Szabó Bertold/Ötös Isk.,Góliát 

DSE, FTC.Szent Istv.Bp., F.C. Hatvan felnőtt, jelenleg Herédi 

S.E., megyei 1.osztály felnőtt, /Czibolya Gábor/ Kodály 

Iskola,Góliát DSE,F. C. Hatvan ifi,majd felnőtt,N.B.3.  /Simon 

Mátyás/Kodály Iskola, H.Góliát DSE, Fiorentina, olasz ifi 

B.,F.C,Hatvan felnőtt, jelenleg Lőrinci S.E.megyei 1.osztály  

felnőtt, országos legjobb gólkirály,-nevelő edző:Balog Csaba!- 

A korábbi években: Gohér Gergő /Ötös Isk.,F.C.Hatvan ifi, FTC,  

Szolnok, Bp. Honvéd, Diósgyőr, Mezőkövesd, Budafok  

/feljutott az N.B.1 – be! 

 Balog Bence/Kodály Iskola, Ötös Iskola, Góliát DSE., 

F.C.Hatvan ifi, felnőtt keret, Herédi SE.megyei  gólkirálya /!/ 

 Egri Tanárképző Egyetem végzős testnevelője, 

Zachán Péter: Kodály Isk.,/edzője: Balog Csaba,Góliát,DSE,  

F.C.Hatvan ifi, Veszprém N.B.II.,Paksi SE N.b.I., N.B.II:  Dorog/ 

 Sármány Kristóf Kodály Isk.Edzője:Balog Csaba, Góliát  

DSE,,Debreceni Akadémia, Debreceni Loki, jelenleg F.C.Hatvan  



NB.3.felnőtt, Fülöp Szilárd/ Ötös Isk., H .Góliát,F. C. Hatvan  

 serdülő, majd ifi, felnőtt kerettag, többszörös korosztályos  

megyei, és É.-magyarországi válogatott, Ács Ádám, Czibolya,  

Gohér Gergő szintű tehetség volt, és nagy szomorúságunkra  

abbahagyta a futballt! Miért? Miért? 

Egyébként ők voltak az a korosztály, amelyik Közoktatási  

típusú sport osztályba jártak: minden nap testnevelés, plusz  

d.u.: fociedzés napi kettő, reggel 6.30 - 7.45 – ig, meg délután 

 plusz kéziztek, atletizáltak, és kiválóan tanultak is…! Csoda  

sport műhely volt az ÖTÖSBEN! Csak 2010.őszén jött a  

„változás”és ki kellett végezni az iskolát! Sajnos azóta sincs a  

MIÉRT – re válasz! !! 

 Valójában a teljesség igénye nélkül soroltam fel néhány  

tehetséget, a sok száz, több ezer gyerek közül, nagyon  

fontosnak tartva, hogy mint minden sportnak, az iskolai foci 

az alapja!!  És ahol nincsenek megszállott testnevelők, ott  

nincs is sport a kis községekben, kisvárosokban melyek ezrével  

termelték a tehetségeket a 60 –as, 70-es,80 – as,de még a 90 

–es  években is ! 

Tehát az alapfeladatainknak maximálisan megfeleltünk A 



Bozsik Intézményi Programban nyolc iskola nevezett Hatvan  

városából, és a körzet iskoláiból: az 1.-2 ,a 3.-4.,az 5.-6.,és a  

7.-8.osztályos gyerekekkel, név szerint az alábbi iskolák: 

Csányi Szt.György Ált Iskola: 

   Balog Csaba:34 fiú   

Ötös –Góliát DSE: 

     edző-pedagógus: Balog Csaba: 14 fiú, Monori Géza:52 fiú, 

   edző-pedagógus: Tóth Péter 16 gyerek 

   Balog Bence akkor még Esterházy Károly egyetemista volt. 

Új hatvani Római Kat. Ált. Isk.: 

   edző-testnevelő: Cserkúti Szabolcs: 23 fiú, /jelenleg beteg, 

innen is kívánunk neki gyógyulást!/ 

Páldi Róbert 24 gyerek, 

   edző-szülő: Nikl Gábor: 42 gyerek, 

Kodály Z.É.K.P.Ált.Isk. 

  edző-szülő: Béres Zoltán:50 gyerek, korábban évtizedig:  

Balog Csaba 

Szent István Sportiskolai  Ált. Iskola: 

   edző-testnevelő Balog Bence: 56 gyerek, 

Hunyadi M.Ált.Iskola,Lőrinci: 



   edző-testnevelő: Molnár Tamás: 34 fiú, 

H.Kossuth L.Ált.Isk.: 

   edző-testnevelő: Makaria Gergő: 42 fiú, 

            Korábban hosszú évekig:Sánta László-56 gyerek 

Zagyvaszántói Római Kat.Ált.Iskola: 

   edző-testnevelő: Fekete László: 42 gyerek. 

Tehát mindösszesen: öt hatvani,és öt Hatvan körzetében lévő  

általános iskola tanítványai vesznek részt az edzéseken,a  

diákolimpiai, a Bozsik Intézményi Programban valamint a  

Bozsik Egyesületi Programban, őszi – téli terem, és tavaszi  

szabadtéri versenyeken. 

Minden hét szombatján felváltva játszanak a gyerekek az U –  

7-es, az U - 9 –es, az U-11 – es, fiuk,és korábban lányok 

 tornáján nyolc gyerekcsapat részvételével! 

Ez gyerekekről lévén szó igen tekintélyes mérkőzés szám! 

A Hatvani Góliát D.S.E. keretében az előbb említett 10  

iskolából közel 500 gyerek fiú és lány gyermek kergette a 

 labdát hétről –hétre, hónapról- hónapra! 

Ez már nem is kisegyesület, sőt amennyi gyereket  

áramoltatunk, adunk – mint fent már írtam róla – a helyi, a  



városi-körzeti, és országos egyesületekbe, nem dolgoztunk  

hiába lelkes, ügyszerető, hivatásukat nagy szeretettel végző  

 testnevelő kollégáimmal! 

És még elmegyünk vidékre is gyerekeket toborozni a Hatvani  

Góliát D.S.E .- be, hiszen például Csányban, ahol nincs sem  

felnőtt, sem pedig ifi csapat, van viszont egy lelkes, Hatvanból  

„száműzött”/2010.ősz…!/  kiváló testnevelő házaspár,akik  

igazi lámpás módjára „világítanak”a faluban,hiszen alsós  

tanítóként,és „B” liszenszes futball edzőként megszervezte a 

 Csányi Ált.Iskola szereplését a Bozsik Intézményi, és gyesületi 

Programban történő mérkőzéseken.  

Ezeket a gyereket – akiket mi hozunk be hétről- hétre a  

mérkőzésekre saját gépkocsival, saját pénzből évi 600 ezer  

ft. önkormányzati támogatásból/ nem több tízmilliókból …!/ 

Egyébként 2010, őszén egy akkor hatalomra jutó városi  

képviselő megkérdezte tőlem: Gézukám oszt mennyit adtak  

„azok” mondtam, hogy évi 800 ezret! Ő válaszolt, ígérte: 

hogy:” na majd mi a dupláját adjuk, bízzatok bennünk!” –  

a következő év első negyedévében az ígért összeg: 600 ezer  



lett…! évente…! Akkor még hittem, bíztam bennük, ezek 

szerint már akkor hazudtak, nem mondtak igazat…!! 

Igen Balog Csaba a lámpás, aki Heves megyei Gastroots  

koordinátor, és szervezi M. L. Sz. munkatársként a megye  

középiskolás bajnokságát is! Az megható, hogy milyen nagy  

megtiszteltetés ezeknek az egyszerű, SZEGÉNY gyerekeknek, 

és tisztelettudó, jó szándékú, tiszta szívű szüleiknek az, hogy  

gyerekeik az F. C. Hatvan nagyon szép pályáján játszhatnak, 

 ilyen gyönyörű, kulturált, patyolat tisztaságú öltözőben  

öltözhetnek, ilyen illemhelyre mehetnek, hogy műfüvön is 

 játszhatnak! Nekik minden álmuk, hogy itt játszhatnak  

serdülő, majd később ifista, esetleg felnőtt korukban is!  

 

Érdemes felsorolni, hogy Csányból Balog Csaba, és kollégája  

lelkes munkájának köszönhetően mely gyerekeket igazoltuk le  

a H.Góliátba, és futballkarrierjüket az F. C. Hatvan utánpótlás  

csapataiban – serdülőben, és az ifiben képzelik el: 

Az U -11- es korosztályból: Radics Zoltán, Pál Rikárdó, Farkas  

Pál, Cserna Bence, Szőcs Marcell, Billig Lénárd, Nagy  

Benjamin, Nagy Benjámin Dzsasztin, Rácz Renátó  



Attila, Csámpai Vilmos, Völgyi Kristóf, fiúk, és a  

kislányok: Szénási Napsugár, Szénási Kira, Rácz  

Melissza, Lakatos Florencia, Horváth Zsaklin! 

És még ezeken a gyerekeken kívül behozzuk a már fent  

említett gyerekeket is, plusz fizetjük a sportorvosijukat/ 2000  

ft./ fő, nevezési díjukat, az üzemanyag költségeket nem  

számoljuk, mert van hivatás tudatunk, mi öreg  

pedagógusok még hallottunk erről…!  

És még egy nagyon fontos esemény történt ebben az évben, a  

temérdek mérkőzés mellett: 2019. júliusában 5 napos  

focitáborban vettünk részt, 27 gyerekkel végeztünk igen  

komoly edzésmunkát, délelőtt, délutáni edzésekkel! 

Mint érdekesség: minden gyereket 40.000 ft.-al  

támogattunk, és a Balatonon voltunk…! A szülők, nagy szülők 

 nagy – nagy örömére! 

Ennyit tettünk az egyre nehezedő anyagi körülmények 

 ellenére dolgozunk lelkesen, hiszen mi” öregek”, régi  

motorosok, akik még fölesküdtünk arra, /1977./ hogy 

neveljük az ifjúságot, felfedezünk tehetségeket,és pallérozzuk 

őket, amíg az erőnk, lelkesedésünk tartja !!!!/2350 ft volt a 

kezdő fizetésem! 1977. – ben!!/ 



Azt, hogy a 2022/2023-as évünk milyen lesz, az ismert  

nehézségek ellenére a fent említett lelkes edző – pedagógus  

társakkal igyekszünk minden tőlünk telhetőt elvégezni..! 

Mert a gyerekek nem maradhatnak foci nélkül, még ha nem is  

kell Gabonba/ Közép – Afrika, ott van az egyik legmérgesebb 

kígyója a: Gaboni Vipera!/ menni értük, csak Új 

hatvanba,vagy Csányba…! 

A szebb jövőben bízva: 

 

 

Hatvan, 2023.02.12.                   Monori Géza 

                                              H. Góliát D. S. E. elnöke, 

                                           

                             

 

 

 

 

 







 

 

A HATVANI KOSÁRLABDACSAPAT 

BESZÁMOLÓJA 
 

2022. évről 

 
Gyógyulj meg Cseka(7)! 

A kép a covid-19 miatt félbeszakadt 2019/2020-as idény utolsó lejátszott meccsén készült. 

EKE U23 – Hatvan KK 63:53 
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Diákolimpia: 

Heves megyei döntő 2022.04.01. Eger, Hunyadi János Ált. Isk. II. hely 

Újhatvani Római Katolikus Általános Iskola – Egri Kemény Ferenc Sportiskolai 

Általános Iskola: 35-76 

 

 
A Pest megyei bajnokság 2018/2019-es rájátszásának utolsó előtti hazai mérkőzése után 

Hatvan KK – Vác 82 : 78 
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Alapadatok: 

 

Szakosztály név:  Triton Triatlon Club Kosárlabda Szakosztály 

 

Levelezési cím:  3000, Hatvan, Csokonai utca 4. 

 

Játékhely:   Kodály Zoltán Általános Iskola tornaterme 

    3000, Hatvan, Géza fejedelem utca 2. 

 

Elnök:    Hatvani Béla 

    Telefon: +36-70-946-9554 

    E-mail: hatvani@larimar.hu 

 

Szakosztályvezető/Edző:  Robotka Tamás 

    Telefon: +36-30-201-5964 

    E-mail: robtomi@vipmail.hu 

 

Egyesület adószáma:   18581333-1-10 

 

Bankszámlaszám:  62100205-15600015 (Triton Triatlon Club). 

    Hatvan és Vidéke Takarékszövetkezet 

 

 

 

 
 

Bemutató streetball mérkőzés a Népkertben az egri főiskolásokkal. 
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 A koronavírus járvány teljesen átírta – az élet minden más területéhez hasonlóan – a 

kosarasélet működését is. Érdemi bajnoki szereplés nem volt sem a 2019-2020-as szezonban, 

sem a 2020-2021-esben (ezért a felnőtt csapatkép még az „utolsó békeévből”), de legalább 

végre 2021-2022-ben sikerült megszervezni és megrendezni a Heves Megyei Felnőtt 

bajnokságot. Igaz, hogy csak négy csapattal és torna rendszerben 3 helyszínen dupla 

fordulókkal. 

 

 Az MKOSZ (Magyar Kosárlabdázók Országos Szövetsége) 2020. március 13-án 

valamennyi versenysorozatban felfüggesztette a bajnokságokat és törölte a további 

küzdelmeket. Győztest sehol sem hirdettek, hanem a nemzetközi kupaindulások jogát az előző 

évi teljesítmények alapján jelölték ki, illetve egyik osztályban sem volt sem kieső sem feljutó. 

 Sajnos a nyári enyhítések után, a kormány 2020.október 1-től az intézményfenntartókra 

bízta az iskolai tornatermek használatának engedélyezését külső személyek részére, így az 

ország számos oktatási intézményében is szünetelt a sporttevékenység. Ennek folyományaként 

az alsóbb osztályú bajnokságok is sem tudtak elindulni. 

 Szerencsére az átoltottság növekedésének is köszönhetően fokozatosan enyhültek a 

szabályok és jelenleg már teljesen szabadon lehet sporttevékenységet is végezni. 

 

Bajnoki rendszer: 

 

Jelenleg Magyarországon a férfi első osztályban (NBI/A) 14 csapat van – a Bajnokok 

Ligájában a Falco Szombathely, mint 2021-2012-es magyar bajnok alanyi jogon indult és – 

jelezve a magyar kosárlabda elismerését – már selejtező nélkül került a csoportkörbe ahol 4 

csapatos csoportban az utolsó előtti forduló ki-ki meccsén néhány pontos vereséget szenvedett, 

így nem sikerült továbbjutnia. Az Európa Kupában egy csapat a Körmend szerepelhetett a 

hasonló 4 csapatos csoportkörben, azonban neki sem sikerült a továbbjutás (a Körmend 4., lett 

csoportjában). A Közép-Európai csapatok ún. Alpok-Adria ligája a pandémia után nem került 

lebonyolításra. 

Az oda-visszavágós, 26 mérkőzéses alapszakasz után, idéntől már nincs középszakasz 

a kiírás szerint az első 8 a bajnoki címért, míg az utolsók az egy kieső hely elkerüléséért 

küzdenek.  

A másodosztályban (NBI/B) 2 csoportban 14 és 12 csapat játszik „profi” körülmények 

között piros és zöld csoport bontásban – az előző szezon végeredménye alapján a piros az 

erősebb, ez a bajnokság a tavalyelőtti idénytől egyben egyetemi bajnokság is (1995-96-ban már 

volt ilyen, a csapat szakosztályvezetője ekkor itt játszott a BJKMF színeiben). 

Ezen bajnokságok hátországát a saját utánpótlás-nevelésen kívül, a jelenlegi 2022/2023-

as idényben egy 15 és egy 14 csapatos NBII-es közép csoport illetve az idei évadban 9 ill. 8 

csapatos Keleti (mi is itt lehetnénk, vagy az egyik közép csoportban – korábban éveket 

játszottunk Keleten illetve egy szezon erejéig a legerősebb Közép A csoportban is – ha lenne 

elég támogató és játékos) és Nyugati NBII-es csoport adja. 

Az NBII-ben sok volt profi játékos, és a meccsrutin megszerzése végett szinte az összes 

korosztályos válogatott fiatal is pattogtatja a labdát. 

Egyre inkább tendencia, hogy a nagyobb egyesületek második- vagy fiókcsapatokat 

indítanak és az utánpótlás erősségétől és/vagy az anyagi kondícióik függvényében valamelyik 

NBI/B-s vagy NBII-es csoportban versenyeztetik azokat. Már csak azért is, mert a szabályok 

szerint az első osztályban akár 5 külföldi a keretben, ill. a pályán lehet, így a feltörekvő magyar 

játékosoknak kevesebb lehetőség jut, viszont ezzel együtt emelkedik az alacsonyabb osztályú 

ligák színvonala. Az MKOSZ döntése értelmében a 2020-2021-es szezontól kezdődően, 

hasonlóan a nőknél már kipróbált rendszerhez, a férfiaknál is az NBIA csoportban az első 

félidőben minden csapatnak kötelező egy fiatal 21 év alatti magyar játékost szerepeltetni. 
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Az NBII-be a megyei és a Budapesti A csoport győztesei kerülhetnek be külön oda-

visszavágós rájátszás eredményeként (a fővárosban 5 csoportban az E-től az A-ig rendeznek 

meccseket, ahol az E jelű bajnokság a leggyengébb az A jelű pedig a legerősebb). 

A magyarországi NBII-es kosárlabda bajnokság a harmadik vonalnak számít. Az ország 

területe három részre tagolt, Nyugat-Magyarország, Kelet-Magyarország és Budapest ill. 

környéke. A budapesti csapatok szét vannak osztva még két csoportra. Az alapszakasz 

mérkőzései után a csoportok első két helyezettjei rájátszásos rendszerben döntik el a bajnokság 

végeredményét. 

Hosszú évek NBII-es szereplése után a 2013/2014-es szezontól csak megyei 

bajnokságban méretjük meg magunkat, igaz a hevesi pontvadászat mellett a Pest megyei 

bajnokságban is.  

A Pandémia miatt jelenleg csak a hevesi bajnokságban, azonban meghívást kaptunk a 

Jász-Nagykun-Szolnok vármegyei szövetségtől is. Amennyiben az utánpótlásból töltődik a 

felnőtt keret el is fogjuk fogadni azt és 3-4 éven belül újra indulhatunk az NB II-ben is. 

 

Szövetségi munka: 

 

 Nagy öröm, hogy a Heves Megyei Kosárlabda Szövetség 7 fős elnökségében, az egri 

kollégák mellet már 2 fővel képviselteti magát a hatvani kosárlabda. Az egyikük Csordás 

Gábor, aki korábban 2 évtizedig volt a Pest megyei szövetség vb elnöke (de igen régóta hatvani 

lakos, felesége is itt tanít az egyik középiskolában) és 2022. júniusától a heves megyei szövetség 

ügyvezetője. A másikuk Robotka Tamás, aki már 18. éve viszi a hatvani kosáréletet és ebbéli 

minőségében 10 éve tagja a megyei szövetség elnökségének. Mindketten több éve 

komisszárként (mérkőzés ellenőrként) is dolgoznak. 

 

 

 

2021/2022-es szezon számokban: 

 

A Hatvani Triton Kosárlabda Szakosztálya Hatvan KK néven a 2021/2022-as idényben 

1 bajnokságban indult, a Heves megyei felnőtt férfi bajnokságban. 

A korábbi évadokhoz hasonlóan a szezon elején a fő cél a csapat életben tartása és 

építése volt, e mellett természetesen szerettünk volna minél jobb eredményeket elérni és minél 

előkelőbb helyen végezni a megyei bajnokságban, továbbá a fiatal játékosok játéklehetőségét 

is kiemelten kezeltük. (Az elmúlt idényekben a volt NBII-es keret nem szaporodott, sőt az 

állandó sérülések és munkahelyi elfoglaltságok miatt csak ritkán tudtunk a legerősebb 

felállásban játszani és az idő sem feltétlenül nekünk dolgozik ebben a tekintetben.) Pozitívum, 

hogy az évek folyamán a legtehetségesebb játékosaink (most már csak volt játékosaink) előre 

is tudtak lépni, így vannak olyan volt csapattagok, akik másik NBII-es, egy-egy fő NBI/B-s 

illetve a NBI/A-s csapatot is erősít, ill. erősítette, öregbítve ezzel a hatvani kosárlabda hírnevét! 

 Nagy pozitívum, hogy a világjárvány 2 éves tombolása ellenére növekedésnek indult a 

keret, jöttek új játosok és a fiatalok is kezdenek beleerősödni a felnőtt mezőnybe. 

 

Heves megyei bajnokság: Galambos János megyei férfi kosárlabda bajnokság 

 

 A hevesi pontvadászat azért nem egri városi bajnokság, mert a hatvani csapat 

közreműködésével sikerült ismét megszervezni és lebonyolítani immár 7. éve és bár nem a 

megyéből hanem Nógrádból, de sikerült átcsábítani a pásztói csapatot is! 

 Több év után már nem én vagyok a Heves Megyei Kosárlabda Szövetség 

Versenybizottságának elnöke, amely 2020 augusztusban úgy változott, hogy sikerült 20 év után 
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az egyébként régóta hatvani lakos Csordás Gábort átcsábítani a Pest Megyei Szövetségtől aki 

átvette ezt a pozíciót is és jómagam „csak” sima elnökségi tagként funkcionálok jelenleg. 

 

 „A világjárvány kitöréséig, mindössze egyetlen mérkőzést játszott a hatvani csapat, 

amelyen idegenben, Egerben az EKE U23 csapata ellen, végig szoros csatában, de 63:53 

arányban alulmaradt. Ez 2020. február 27-én történt és, mint fentebb írtam március elején az 

MKOSZ minden versenysorozatot felfüggesztett.” – írtam a 2 évvel ez előtti beszámolóban… 

 Szerencsére a járványhelyzet enyhülésével sikerült megrendezni a megyei 

pontvadászatot – igaz csak 4 csapattal, torna rendszerben, 3 helyszínen, dupla fordulókkal. 

 

 

Az Eszterházy SC U23 csapata nyerte a 
2021/2022. évi Galambos János Heves 
Megyei Kosárlabda Bajnokságot, Kátai 
Zsolt (Eszterházy SC U23) lett a 
bajnokság legjobb játékosa 
ÁPRILIS 24, VASÁRNAP  |  16:57 

Szombaton rendezték a 2021/2022-es megyei felnőtt bajnokság harmadik, egyben utolsó 

etapját, a helyszín az Egri Kossuth Zsuzsanna Gimnázium tornaterme volt. 

A Heves Megyei Kosárlabda Szövetség anyagi támogatásával megrendezett bajnokság 

idei mérkőzései tornarendszerben kerültek lebonyolításra három különböző helyszínen, 

Pásztón, Hatvanban és Egerben. 

5-6 forduló eredményei (2022.04.23): 

Egri KOK - PSZSE Green Devils 84-62 (21-16, 23-11, 22-15, 18-20) 

Egri KOK: Nagy 36, Balázs 25/6, Iványi 18/6, Vágner 2, Varró 2, Kovács 1 

PSZSE Green Devils: Markó 18, Brunda 13/3, Kiss 13/3, Szőllősi 7, Batta 6, Kanyó 3, 

Kovács 2, Kéki 

Alaposan beragadt a mérkőzés elején a "hazai" pályán játszó KOK, amelyet kihasználva 

a pásztói csapat 10-3-ra meglépett az első negyed közepén. A kezdeti hibákat javítva 

zsínórban 9 pontot szerzett az egri csapat, a negyed végén pedig már ötpontos vezetést 

mutatott javukra az eredményjelző. A második negyed elején tovább növelték előnyüket a 

Nagy és Balázs lefutásos kosaraira építő egriek. A mérkőzés további részében sem 

változott a játék képe, a Markó és Brunda vezette PSZSE javuló játéka arra volt elegendő, 

hogy a két csapat között kialakult különbség ne nőjön tovább.  
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Eszterházy SC U23 - Hatvan KK 91-50 (25-17, 25-12, 24-8, 17-13) 

Eszterházy SC: Pálinkás A. 17, Szatmári 17/9, Pálinkás T. 12, Kátai 12/6, Hőgerl 12/12, 

Kerekes 9/3, Demeter 7/3, Stáber 5, Bóta, Kelemen 

Hatvan KK: Kiss J. 11/3, Jávorszki 11/3, Ferik 8, Jakus 6, Robotka 6, Pethes 4, Kiss B. 4, 

Dudás 

Az első negyedben jól tartotta magát a listavezető ellen a sereghajtó hatvani csapat, de a 

második negyedben zsínórban négy hárompontost dobva 20 pont fölötti különbség alakult 

ki az egyetemi csapat javára. A Pálinkás testvérek uralták a palánk alatti területet, 

Jávorszkiék nem tudták tartani a lépést a fiatalabb és más sebességi fokozatban játszó 

egriekkel. Dicséret illeti a Hatvan KK játékosait, a nagy hátrány ellenére a lefújásig 

küzdöttek nagyobb játéktudással rendelkező ellenfelükkel szemben. 

  

Hatvan KK - Egri KOK 42-61 (20-11, 5-9, 9-23, 8-18) 

Hatvan KK: Kiss B. 18, Kiss J. 7/6, Jávorszki 6, Dudás 6, Robotka 3/3, Pethes 2, Ferik, 

Jakus 

Egri KOK: Vágner Áron 17/3, Nagy 15/3, Vágner Ákos 13, Iványi 9/6, Kovács 7/3, Varró 

A délelőtti mérkőzésen sérülést szenvedő Balázs nélkül álltak fel az egriek a mérkőzésre 

és szinte lemásoltak a pásztóiak elleni kezdésüket az első negyedben. A  hatékony palánk 

alatti játékának köszönhetően 12-2-re elhúzott a Hatvan KK, a csapat játékosain érezni 

lehetett, hogy ők győzelemre készülnek a KOK ellen. A második negyedben pályára lépett 

az első felnőtt mérközését játszó Vágner Áron, aki meghálálta a bizalmat és az elsősorban 

lefutásokból szerzett kosarainak köszönhetően kezdett felzárkózni a KOK. A gyenge 

színvonalú és kevés pontot hozó második negyedet követően 5 ponttal vezettek a 

hatvaniak, a mutatott játék alapján teljesen megérdemelten. A fordulást követően tovább 

csökkentette hátrányát a KOK, a negyed közepén pedig a vezetést is átvették. A győzelem 

lehetőségének kapujábán álló Hatvan játékosai a fizikai fáradtság mellett talán fejben is 

elfáradtak, amelynek eredményeként az egriek egy 19-0-ás futásnak köszönhetően 

eldöntötték a mérkőzést és a mérkőzés végére közel húszpontos győzelmet arattak. A 

végeredmény ellenére jóval szorosabb mérkőzést láthatott a közönség, nagy gratuláció a 

hatvaniaknak a teljesítményükért. Az egriek játákosa, Vágner Ákos méltán lehet büszke a 

mérkőzés legjobbjának bizonyuló fiára, Vágner Áronra, akivel most szerepeltek először 

egy csapatban. 
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PSZSE Green Devils - Eszterházy SC U23 43-100 (13-17, 16-29, 10-23, 4-31) 

PSZSE Green Devils: Brunda 10, Szőllősi 9, Markó 8, Kovács 4, Batta 4, Kiss 3/3, Kanyó 

3, Kéki 2 

Eszterházy SC U23: Kátai 23/9, Szatmári 13/3, Pálinkás A. 13, Stáber 11/6, Pálinkás T. 

10, Hőgerl 10, Kerekes 6, Demeter 6, Kelemen 6, Zentai 2, Bóta 

A szezonban ezen a mérkőzésen játszott a legbővebb kerettel az egyetemista csapat, az 

első negyedbeli fej-fej melletti küzdelmet követően a második negyedben magasabb 

sebességi fokozatba kapcsoló és minden játékosának egyforma játékidőt biztosító 

Eszterházy játékosok örömjátékot mutattak be a második félidőre teljesen széteső 

pásztóiakkal szemben. A bajnokság legjobb játékosának választott Kátai révén pedig a 

100 pontot is sikerült átlépniük a mérkőzés utolsó pillanataiban. 

Az eredményhirdetésen Szeleczki János HMKSZ elnök és Csordás Gábor HMKSZ VB 

elnök adták át a díjakat. 

Eredmények és tabella: 

https://megye.hunbasket.hu/heves/bajnoksag/x2122/hun_hev/0/heves-megye 

A 2021/2022. évi "Galambos János" Heves Megyei Kosárlabda Bajnokság 

végeredménye: 

H Csapat M % Pt Gy V Dob Kap 

1. Eszterházy SC U23 6 100 12 6 0 468 313 

2. Egri KOK 6 83 10 4 2 453 341 

3. PSZSE Green Devils 6 67 8 2 4 326 453 

4. Hatvan KK 6 50 6 0 6 266 406 

  

A bajnokság legjobb játékosa: Kátai Zsolt (Eszterházy SC U23) 

 A győzteseknek gratulálunk, a csapatoknak pedig jó pihenést kívánunk a nyári időszakra. 

 

Írta a fenti tudósítást a HEOL. 
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Csoportkép a 2021/2022-es heves megyei bajnokság utolsó fordulója után. 

 

 

2022/2023: 

 

 Az elmúlt évhez hasonló formában kerül megrendezésre a hevesi pontvadászat, 

szerencsére egy új csapat is nevezett. Sajnos a vírus után a háború okozta energiaár drágulás 

köti az egyesületek és a helyszínek lehetőségeit, de nem hagyjuk magunkat! 

 Az első dupla forduló tervezetten Hatvanban a Kodályban lesz 2023. február 12-én. 

 Cél minimum egy helyet előre lépni a múlt szezonhoz képest, melyre a fiatalok fejlődése 

mindenképpen feljogosít. 

 

 

Emléktorna: 

 

 Sajnos a Covid-19 miatt nem került megrendezésre 2022-ben a nógrádi 

megyeszékhelyen ez a 4-es torna. 

 Minden év december első szombatján kerül megrendezésre Salgótarjánban a Pintér Pál 

emléktorna, amellyel egy fiatalon elhunyt sporttársunkra emlékezünk, 2019-ben már a XXIII. 

torna került megszervezésre. Azonban a munkanap áthelyezek miatt ezúttal átkerült 2020. 

januárjára. A nemzetközi tornán a házigazdák és a Mátravidéki Erőmű csapata mellett a 

losonci csapat szerepelt még. 

Az igen színvonalas eseményen sikerült a bronzérmet megszereznünk. Az első 

mérkőzésünkön a losonciakkal igen nagy csatában, jó játékkal de alul maradtunk. Így a másik 

mérkőzés vesztesével a gyöngyösiekkel küzdöttünk a 3. helyért, amelyet már nagy szívvel és jól 

játszva szereztünk meg. – írtam 2 éve… 
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B33 / Streetball: 

 

 Az MKOSZ (Magyar Kosárlabdázók Országos Szövetsége), tekintettel arra, hogy 2020-

tól olimpiai sportág a kosárlabda egy palánkra játszott 3-3 elleni változata, kifejezetten 

fejleszteni szeretné azt és már külön tornákon, általános iskolás kortól felmenő rendszerben 

szervezi is. 

 

Itthon immár 29 éve az egyik sportszergyártó karolta fel Streetball néven. A hatvaniak 

eddig minden egyes évadban részt vettek, kivéve a 2020-as utcai kosáron, mivel a 

járványhelyzet folyamatos változása miatt csak a legutolsó pillanatban dőlt el, hogy 

megszervezik azt… 

 

Részt vettünk egy meghívásos budapesti tornán is, ahol 20 csapat közül az 5-ös 

csoportot megnyerve (3 gy 1v) kerültünk a legjobb nyolcba ahol egy másik csoport másodikját 

legyőzve az elődöntőben folytathattuk, itt egyenlő volt az állás a játékidő végén és a 

szerencsésebb ellenfél ún. aranykosárral jutott döntőbe, amit később meg is nyert, nekünk 

maradt a 3-4. hely.  

 

Új kültéri pálya / pályák: 

 

 2020. tavaszán egy régi vágyunk vált valóra: egy szabvány kültéri félpályát sikerült 

építeni a Népkertben.  
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A másfél évvel korábbi ötlet 2019. év elején kezdett valósággá válni, amikor az MKOSZ 

főtitkárával való személyes találkozás apropóján kértem, hogy segítsen ez ügyben, amire 

ígéretet is kaptam. Az országos szövetség és az önkormányzat kapcsolatba lépése után az a 

nagyon kedvező megoldás született, hogy a városnak csak a területet kell biztosítania és a 

szövetség ingyen adja és építi fel a pályát. Ez két ütemben 2020 március 19-én a pályaszerkezet 

és május 10-én a palánk telepítésével történt meg. 

 

 A kispiacnál 2022. őszén kezdték kialakítani a kispályás foci- és kosárpályát, mely el is 

készült, azonban körülötte a terület rendezése még nem. De biztos vagyok benne, hogy a 

népkerti félpályához hasonlóan a jó idő beköszöntével ez is nagy népszerűségnek fog 

örvendeni. 

 

 

 

 

 

Hatvan KK utánpótlás beszámoló 
A kosárlabda szakosztály legeredményesebb és legmozgalmasabb 

szezonját zárta 2022. év végén. 

Az utánpótlás csapat tagjainak gerincét a 13-14 éves korosztály adta. 

Leginkább az ÚRKÁI tanulói, de egyre több játékos a Szent István, a Kodály 

illetve a Kossuth tanulói közül is kikerül. Az edzések az ÚRKÁI-ban (Harnos 

Patrik) illetve tavasszal a Bajza József Gimnáziumban voltak (Makaria Gergely). 

Versenyeredményeink: 

Diákolimpia: Újhatvani Római Katolikus Általános Iskola – Egri Kemény Ferenc 

Sportiskolai Általános Iskola: végeredmény:    35-76.  Heves megyei döntő 

2022.04.01. Eger, Hunyadi János Ált. Isk. II. hely: 
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Országos selejtező: A BAZ megyei II. helyezettel szemben vereséget 

szenvedtünk, így nem jutottunk az országos selejtezőbe. A mérkőzést Hatvanban 

a Kodály tornatermében játszottuk, köszönet Jagodics István Igazgató Úrnak!  

ÚRKÁI – HermanOttó Gimnázium Miskolc:  24-88 

 

 
 

A Magyar Kosárlabdázók Szövetsége által lebonyolított, az NBA által 

felügyelt világszintű Junior NBA bajnokságba is neveztünk ahol a csapatok nevei 

az NBA-ben részt veő csapatok neveit kell használni, mi Toronto Raptors néven 

játszottuk mérkőzéseinket. 
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A gyerekeknek elmondhatatlan élmény volt hazánk élvonalbeli csapataival 

játszani pl.: Vasas Kosárlabda Akadémia – Brooklyn Nets 

Megrendeztük a II. Hatvani Kosár Kupát a Kodály Z. Ált. Iskola 

tornatermében, városunk általános iskolái részvételével: 

https://hatvanihirlap.hu/a-ii-hatvani-kosar-kupat-rendeztek-meg-a-kodalyban/ 

https://hatvanihirlap.hu/a-ii-hatvani-kosar-kupat-rendeztek-meg-a-kodalyban-2/ 
 

 

 

Köszönet: 
 

Köszönjük az Önkormányzat támogatását, ill. a kedvezményes terembérleti 

lehetőséget a Kodályban!  
 
 

Hatvan, 2023. január 12. 
 

 

 Hatvani Béla           Robotka Tamás 

      Elnök          szakosztályvezető 

 

          

    Cserkuti Szabolcs 

              edző 

 

https://hatvanihirlap.hu/a-ii-hatvani-kosar-kupat-rendeztek-meg-a-kodalyban/
https://hatvanihirlap.hu/a-ii-hatvani-kosar-kupat-rendeztek-meg-a-kodalyban-2/



